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Jak ciÄ™ nikt nie chwali, trzeba siÄ™ chwaliÄ‡ samemu. Takie czasy. Powiem nieskromnie, Å¼e
mam satysfakcjÄ™, Å¼e kilka rzeczy przewidziaÅ‚em. Co prawda ta satysfakcja ma gorzki smak,
ale&hellip; PisaÅ‚em wszak, Å¼e zjazd siÄ™ nie zajmie sprawami zmian w statucie, bo zdominuje
go wojna personalna. To nie byÅ‚o trudne do przewidzenia. NapisaÅ‚em teÅ¼, Å¼e skutki
niefortunnego maila Marcina Podpory mogÄ… byÄ‡ powaÅ¼ne. Na zjeÅºdzie, dla niego. I tak
siÄ™ staÅ‚o.   Co przyniósÅ‚ zjazd? Na pierwszy rzut oka remis. W wojnie miÄ™dzy radÄ…
zwiÄ…zku a zarzÄ…dem obie strony straciÅ‚y swe najwaÅ¼niejsze postaci. Jednak jak siÄ™
przyjrzeÄ‡ dokÅ‚adniej, sprawa wyglÄ…da inaczej. 

ZarzÄ…d wraz z popierajÄ…cymi go hermanowiczami straciÅ‚ waÅ¼nÄ… figurÄ™. Wiceprezes
Marcin Podpora zÅ‚oÅ¼yÅ‚ rezygnacjÄ™. Z jednej strony &ndash; zapÅ‚aciÅ‚ za bÅ‚Ä…d, jaki
popeÅ‚niÅ‚. ZostaÅ‚o to przez wielu dobrze odebrane: &bdquo;zachowaÅ‚ siÄ™ honorowo&rdquo;
&ndash; takie komentarze daÅ‚o siÄ™ sÅ‚yszeÄ‡ w kuluarach. Z drugiej strony &ndash; ratowaÅ‚
zarzÄ…d i prezesa przed totalnÄ… klÄ™skÄ….  Wszak pierwsze gÅ‚osowanie (kto ma prowadziÄ‡
obrady) i atmosfera pierwszych dwóch godzin zjazdu sugerowaÅ‚y, Å¼e ziÅ›ci siÄ™ plan grupy
broniÄ…cej rady. A plan byÅ‚ totalny &ndash; obroniÄ‡ radÄ™, w tym sensie, Å¼e naleÅ¼y
pozostawiÄ‡ szeÅ›ciu dotychczasowych czÅ‚onów z przewodniczÄ…cym na czele, a jedynie
dokooptowaÄ‡ do nich brakujÄ…cÄ… trójkÄ™, a poza tym wymieniÄ‡ caÅ‚y zarzÄ…d z prezesem
wÅ‚Ä…cznie.  Ten plan legÅ‚ w gruzach po tym, jak byÅ‚y juÅ¼ wiceprezes PZJ przedstawiÅ‚
dowody na to, Å¼e Andrzej SaÅ‚acki w swoim oÅ›wiadczeniu, delikatnie mówiÄ…c, mijaÅ‚ siÄ™ z
prawdÄ…. GÅ‚osowanie nad votum nieufnoÅ›ci dla szeÅ›ciu czÅ‚onków rady, którzy wbrew faktom
nie zauwaÅ¼yli niczego nagannego w sÅ‚awnym szkoleniu w Zakrzowie, zakoÅ„czyÅ‚o siÄ™
odwoÅ‚aniem ich wszystkich.  Jednak to co siÄ™ wydarzyÅ‚o póÅºniej, nie przestaje mnie
zadziwiaÄ‡. Po pierwsze aÅ¼ piÄ™ciu z nich ponownie kandydowaÅ‚o do rady?! Moje pojmowanie
takich pojÄ™Ä‡, jak: przyzwoitoÅ›Ä‡ czy honor, nie pozwala mi zrozumieÄ‡ takiej postawy.
CiekawostkÄ… jest to, Å¼e ten czÅ‚onek rady, który w gÅ‚osowaniu nad votum nieufnoÅ›ci dostaÅ‚
najmniej gÅ‚osów negatywnych, zachowaÅ‚ siÄ™ przyzwoicie i juÅ¼ nie kandydowaÅ‚ do niej
ponownie. Ten zaÅ›, który dostaÅ‚ najwiÄ™cej gÅ‚osów negatywnych, czyli Andrzej SaÅ‚acki -
kandydowaÅ‚.W wyborach nowej rady przepadÅ‚ jednak z kretesem. Z drugiej strony trzech byÅ‚ych
czÅ‚onków rady zostaÅ‚o wybranych ponownie. Jak to moÅ¼liwe, Å¼e ci sami delegaci, którzy
najpierw odwoÅ‚ali w tajnym gÅ‚osowaniu wszystkich szeÅ›ciu czÅ‚onków rady, póÅ‚ godziny
póÅºniej trzech z nich wybierajÄ… ponownie? Tego nie jestem w stanie pojÄ…Ä‡ i nigdy nie
pojmÄ™. CóÅ¼, podobno nikt nie wymyÅ›liÅ‚ nic lepszego od demokracji, ale jej reguÅ‚y dajÄ…
czasami wyniki, których z punktu widzenia logiki nie da siÄ™ wytÅ‚umaczyÄ‡.  Tak czy inaczej, rada
zwiÄ…zku ma caÅ‚kiem nowy skÅ‚ad. Jest to na pewno klÄ™ska SaÅ‚ackiego i jego popleczników,
ale nie postrzegam tego jako sukces hermanowiczów. W kaÅ¼dym razie nie chciaÅ‚bym tego tak
postrzegaÄ‡, bo mam nadziejÄ™, Å¼e rada w nowym skÅ‚adzie nie bÄ™dzie staÅ‚a po niczyjej
stronie, a bÄ™dzie rzetelnie i obiektywnie wykonywaÄ‡ swoje statutowe obowiÄ…zki, czyli
kontrolowaÄ‡ poczynania zarzÄ…du, a zwÅ‚aszcza sposób wydawania zwiÄ…zkowych, czyli
naszych pieniÄ™dzy.ZwyciÄ™zcaTyle pokrótce o przegranych i wygranych, ale kto jest tym
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tytuÅ‚owym zwyciÄ™zcÄ…? Prezes Å•ukasz Abgarowicz. Kontr-hermanowicze mieli plan
odwoÅ‚ania caÅ‚ego zarzÄ…du z prezesem wÅ‚Ä…cznie i skÅ‚ad nowego zarzÄ…du z nowym
prezesem wÅ‚Ä…cznie. Ciekawe, Å¼e ci, którzy jeszcze w listopadzie ubiegÅ‚ego roku byli gotowi
ginÄ…Ä‡ za pana senatora, teraz dostrzegli wreszcie, Å¼e jest on&hellip; politykiem. A w polityce
cel uÅ›wiÄ™ca Å›rodki. Pan prezes jest czÅ‚owiekiem pragmatycznym. By osiÄ…gnÄ…Ä‡ swój cel,
jest gotów dogadaÄ‡ siÄ™ z kaÅ¼dym i za kaÅ¼dÄ… cenÄ™. I to robiÅ‚ i robi. A co jest tym
najwaÅ¼niejszym celem prezesa? PozostaÄ‡ na stanowisku, przynajmniej do czasu wyborów
parlamentarnych. ZrozumiaÅ‚e, Å¼e jest zainteresowany reelekcjÄ… do senatu. W tym mu moÅ¼e
bardzo pomóc pokazywanie siÄ™ telewizyjnym okienku, zwÅ‚aszcza w pierwszym programie TVP. A
to miaÅ‚o miejsce w roku ubiegÅ‚ym i bÄ™dzie miaÅ‚o miejsce w bieÅ¼Ä…cym przy okazji cyklu
Grand Prix Wolnej Polski. Nie bez kozery Pan Prezes w swoich wystÄ…pieniach (i poczynaniach)
koncentruje siÄ™ gÅ‚ównie na takich pojÄ™ciach, jak: promocja jeÅºdziectwa, sponsorzy, telewizja.
Na tym siÄ™ zna i tym siÄ™ zajmuje. PiszÄ™ o tym bez Å¼adnej zÅ‚oÅ›liwoÅ›ci. UwaÅ¼am cykl
GPWP i obecnoÅ›Ä‡ jeÅºdziectwa (a dokÅ‚adniej skoków przez przeszkody) w telewizji w stopniu
wczeÅ›niej niespotykanym za sukces prezesa i byÅ‚ego wiceprezesa (mam na myÅ›li RafaÅ‚a 
Wawrzyniaka). Mamy tu do czynienia z sytuacjÄ…, kiedy osobiste cele i motywacja dziaÅ‚acza
pokrywajÄ… siÄ™ w caÅ‚oÅ›ci z celami zwiÄ…zku sportowego.Jakim to byÅ‚o kosztem i jak wiele
spraw, i to zarówno sportowych, jak i organizacyjnych (np. Toris, Artemor, umowa z WarkÄ…,
kwestia ME w WKKW), zostaÅ‚o przy tym zawalone, to juÅ¼ inna bajka. Nie bÄ™dÄ™ teraz do tego
wracaÅ‚.  ChciaÅ‚bym tylko zwróciÄ‡ uwagÄ™ na jedno. ZÅ‚otousty prezes juÅ¼ w pierwszych
minutach zjazdu daÅ‚ popis, jak naleÅ¼y walczyÄ‡ o swój stoÅ‚ek. Trzeba mu przyznaÄ‡, Å¼e w
tym jest mistrzem. Z jednej strony &ndash; wiedzÄ…c co siÄ™ Å›wiÄ™ci &ndash; apelowaÅ‚, aby
nie rozbijaÄ‡ tej &bdquo;druÅ¼yny&rdquo;, jaka powstaÅ‚a po poprzednim zjeÅºdzie. Ba, nawet
zajÄ…Å‚ stanowisko w sprawie gÅ‚ównej osi konfliktu, a byÅ‚a niÄ… kwestia kosztów szkolenia w
Zakrzowie. PotwierdziÅ‚, Å¼e wysokoÅ›Ä‡ opÅ‚aty za to szkolenie byÅ‚o formÄ… dofinansowania
klubu Lewada Zakrzów. OczywiÅ›cie nie powiedziaÅ‚ tego wprost, na to jest zbyt wytrawnym
graczem. ZrobiÅ‚ to w sposób zawoalowany, ale dla kaÅ¼dego umiejÄ…cego czytaÄ‡ miÄ™dzy
wierszami, byÅ‚o to oczywiste.Z drugiej strony umiejÄ™tnie siÄ™ jednak odciÄ…Å‚ od pozostaÅ‚ej
czwórki (na wszelki wypadek, gdyby zjazdowi udaÅ‚o siÄ™ ich odwoÅ‚aÄ‡). A na koniec
zaapelowaÅ‚ wprost, aby go nie odwoÅ‚ywaÄ‡, bo &bdquo;nie widzi nikogo innego, kto mógÅ‚by
poprowadziÄ‡ zwiÄ…zek&rdquo;.  No i swój cel osiÄ…gnÄ…Å‚. Kiedy w pierwszym gÅ‚osowaniu
nad najdalej idÄ…cym wnioskiem rady, czy naleÅ¼y odwoÅ‚aÄ‡ caÅ‚y zarzÄ…d z prezesem,
wiÄ™kszoÅ›Ä‡ delegatów zagÅ‚osowaÅ‚a przeciw &ndash; jestem przekonany, Å¼e kierowaÅ‚a
nimi chÄ™Ä‡ uratowania prezesa. Jednak wiÄ™kszoÅ›Ä‡ z nich &ndash; jak sÄ…dzÄ™ &ndash;
chciaÅ‚a gÅ‚osowania votum nieufnoÅ›ci dla pozostaÅ‚ej czwórki. I tu spotkaÅ‚ ich zawód.
ProwadzÄ…cy obrady siÄ™ pogubiÅ‚, a delegaci uwierzyli pani prawnik, Å¼e jedyne wyjÅ›cie, jakie
pozostaÅ‚o, to gÅ‚osowanie nad uzupeÅ‚nieniu vacatu. ZabrakÅ‚o kogoÅ›, kto potrafiÅ‚by
sformuÅ‚owaÄ‡ odpowiedni wniosek. ZresztÄ… nieumiejÄ™tnoÅ›Ä‡ poruszania siÄ™ w gÄ…szczu
kruczków prawnych i zjazdowych zawiÅ‚oÅ›ci proceduralnych jest sÅ‚abym punktem naszego
Å›rodowiska. Tak czy inaczej, z bijatyki miÄ™dzy hermanowiczami a SaÅ‚ackim i jego
poplecznikami, wzmocniony wyszedÅ‚ prezes. Chapeau bas Panie Prezesie!Marek Szewczyk PS.
W nastÄ™pnym tekÅ›cie bÄ™dzie o statucie
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